
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1220

Hvad agter ministeren at gøre for at dæmme op for bijobbende dommere, særligt set i det

lys at domstolene i forvejen er meget pressede og sagerne ved domstolene ofte er lang

tid om at blive afsluttet? Vil ministeren endvidere oplyse, hvor meget ministeren anser, at

den lange sagsbehandlingstid ved domstolene er påvirket af, at dommerne har bijobs?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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